
ZUHAL DEMIR  

VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME 

 

 

ANTWOORD 

op vraag nr. 784 van 26 mei 2023 

van SAM VAN ROOY 

 

 

 

1. De Vlaamse Regering heeft geen standpunten ingenomen inzake het onderwerp 

‘klimaatracisme’. De Vlaamse Regering neemt dan ook geen maatregelen of initiatieven 

om klimaatracisme te bestrijden. 

Het gebruik van het logo van de Vlaamse overheid voor het panelgesprek van 2 mei is 

geenszins op mijn vraag of gekoppeld aan een financiering vanuit mijn bevoegdheden. 

 

Het gebruik van het logo is volgens de organisatie gekoppeld aan de financiering van 

de doctoral schools van de UGent. Deze financiering is geregeld vanuit het departement 

EWI onder de bevoegdheid van minister Brouns. Het was een autonome beslissing van 

UGent om dit event van de Green Office te ondersteunen met middelen vanuit doctoral 

schools. 

 

Ik heb dit aangekaart bij minister Brouns. 

 

2. Er worden geen door u vermelde evenementen gefinancierd via het departement 

Omgeving. 

 

Het departement Omgeving heeft evenwel voor de jaren 2022 en 2023 een 

samenwerkingsovereenkomst afgesloten met het internationaal netwerk ‘Students 

Organizing for Sustainibility International’ dat de Green Office werking in Vlaanderen 

wil versterken en uitbreiden, om op die manier een duurzaam hoger onderwijs mee te 

helpen realiseren. 

 

Om de doelstellingen die de samenwerkingsovereenkomst vooropstelt te bereiken, 

werd er een bedrag van 30.000 euro voorzien voor 2022 en een bedrag van 36.300 

euro voor 2023. Deze financiering is bedoeld om de overkoepelende werking van de 

Green Offices te financieren alsook de doelstellingen uit de 

samenwerkingsovereenkomst te helpen realiseren. Specifieke activiteiten die de Green 

Offices zelf opzetten, worden niet gesteund via deze financiering vanuit het 

departement Omgeving.  

 

Ik heb mijn administratie de opdracht gegeven om deze samenwerking met en de 

financiering van de Green Offices niet verder te zetten. Ik vind het immers geen taak 

van de overheid om dergelijke organisaties structureel te ondersteunen.  


